
= ; ;'k 1 s I-í vztata

G6 5.

2009 MÁJ 1 1

DR. SZAKÁCS IMRE
országgyű lési képviselő

Fidesz-Magyar Polgári Szövetség képviselőcsoportj a

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke
részére

Helyben
Tárgy: Irásbeli kérdés

Tisztelt Elnök Asszony !

„Vajon az energiaszolgáltatók mindent megtehetnek a kisfogyasztó állampolgárral ,
avagy a Magyar Állam nem képviseli polgárai érdekeit a multinacionális cégekkel
szemben?” címmel, a házszabály 91 .§ alapján kérdést kívánok benyújtani Hónig Péte r
Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Miniszterhez. Kérdésemre a választ írásban
kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A napokban megkeresett országgyűlési választókerületem egyik állampolgára az alább i
problémával :
A győri lakhelyű állampolgárnak a Balaton partján egy kisméret ű lakás van a
tulajdonában, amely be van kötve a helyi gázhálózatba . Az éves elszámoló számla
alapján szembesült azzal a ténnyel, hogy a 8m3 elfogyasztott gázmennyiség után 273
forintot fizet, míg alapdíjra több mint 5 ezer forintot, amelyet ráadásul — az állampolgá r
szerint — a fogyasztás arányában szabtak ki . A kérdés arra irányult, hogy jogszerű-e az
E-ON eljárása ?
Mivel panaszos leveleit az E-ON Energiaszolgáltató Kft. érdemben nem kezelte, fordul t
hozzám, mint országgyű lési képviselőhöz.

Tisztelettel kérdezem Miniszter Urat, milyen segítséget ígérhetek panaszosunknak ?

Győr, 2009 . május 6.

melléklet :
1 pl . elszámoló számla
1 pl. E-ON válaszlevél
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